
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 373/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ανάκληση της άδειας ίδρυσης και 
λειτουργίας καταστήματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος της Ε.Γκούμα. 

 
Σήμερα 22 Σεπτεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 18-9-2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Α.Λαζαρίδης,2)Θ.Αγγελίνας,3)Χ.Κούτρας,4)Τ.Χατζηαθανασίου, 
5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 
8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 
11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Β.Λυκοστράτης, 
14)Μ.Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 16)Λ.Ακριβόπουλος, 
17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 19)Ιακωβίδου Ευγενία, 
20)Χ.Γαϊτάνου, 21) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 22)Α.Σιακαβάρας, 
23)Θ.Τέτος, 24)Κ.Καραπαναγιωτιδης, 25)Ι.Κυρατλίδης, 28) Μ. 
Σουμελίδης,27)Ν.Τσιαμήτρος,28)Ζ.Πατσίκας,29)Α.Καγκελίδης, 
30)Γ.Γουλτίδης,31)Η.Τσιφλίδης 32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Ν.Μπέκης, 
34)Π.Παπαδίνα, 35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Α.Μαρκούλης, 
37)Σ.Στουγιάννος, 38)Γ.Μελιόπουλος. 

Π.Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, 
Ι.Παπαγιάννης 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, 
Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 373/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ.Ι.Χειμώνας και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 375/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ι.Χειμώνας και αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Λυκοστράτης, 
Ν.Μπέκης. 
4) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 376/2014 απόφασης αποχώρησαν κι επανήλθαν οι κ.κ. 
Ζ.Πατσίκας, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Η.Τσιφλίδης, Ν.Μπέκης, Β.Λυκοστράτης, Σ.Ελευθεριάδου 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 378/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 380/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 381/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 386/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Κυρατλίδης, 
Γ.Ορφανίδης, Θ.Αγγελίνας, Δ.Τραπεζανλής 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 388/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Θ.Αγγελίνας 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 389/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 395/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Λ.Ακριβόπουλος, Ι.Κυρατλίδης, Δ.Τραπεζανλής 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 398/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Χειμώνας 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 399/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Χειμώνας 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 400/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Ορφανίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 401/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Στουγιάννος 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 403/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 404/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Θ.Αγγελίνας 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 405/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας και αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης. 
 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, έδωσε το λόγο στο Δήμαρχο Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη, ο οποίος 
εξέθεσε στο σώμα τα εξής: Πρόεδρε, επιτρέψτε μου λίγο μια διακοπή αν είναι δυνατόν. 

Επειδή υπάρχει εδώ ο συμπολίτης μας, στον οποίο αναφέρεται το δεύτερο θέμα και μας 
μετέφερε προφορικά ότι θέλει να φύγει στη Θεσσαλονίκη για να κάνει αξονική τομογραφία, 
ζήτησε αναβολή του θέματός του. Αν είναι δυνατόν να το προτάξουμε, το δεύτερο θέμα. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, εδώ υπάρχει μια υποχρέωση από το Νόμο, για τα συγκεκριμένα 
θέματα. Εντός 20 ημερών να λύνονται, να λαμβάνονται αποφάσεις. Δηλαδή τι αναβάλλεται, 
αναβάλλεται; Έτσι καταστρατηγείται η ίδια η διάταξη.  

Αυτό το θέμα φέρεται από το Μάρτιο για συζήτηση στην ΕΠΖ. Είναι δυνατόν κάθε φορά 
να αναβάλλεται; Την πρώτη να αναβληθεί, τη δεύτερη να αναβληθεί, την τρίτη να αναβληθεί;  

Εγώ δεν λέω ότι είμαι υπέρ της ανάκλησης ή δεν είμαι γιατί ούτως ή άλλος, εξαιτίας του 
γεγονότος ότι φέρεται έτσι το θέμα γιατί είναι ταλαιπωρημένο και κάποιοι πολίτες βρίσκονται 
πραγματικά σε ομηρία, εγώ ούτως ή άλλως δεν θα συμμετείχα στην ψηφοφορία και το λέω 
προκαταβολικά. Αλλά δεν μπορεί έτσι αβασάνιστα να λέμε αναβάλλεται το θέμα και να φαίνονται 
κάποιοι καλοί στα μάτια των πολιτών και κάποιοι άλλοι να φαίνονται κακοί. 

Πρόεδρος: Κε Μαρκούλη, επιθυμείτε να το συζητήσουμε με την απουσία του 
ενδιαφερομένου; Ο ίδιος έχει ένα πρόβλημα υγείας. Ρωτάω.  

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Μαρκούλης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Πρόεδρος : Ναι κ. Μπέκη. 
Μπέκης : Αν ξεκινήσει ή διακοπεί η προ ημερήσιας διατάξεως συζήτηση και ξεκινήσει η 

συζήτηση του θέματος τώρα, υπάρχει πρόβλημα;  
Πρόεδρος : Ναι. Υπάρχει πρόβλημα. 
Μαρκούλης : Παραιτούμαστε από τα προ ημερησίας Πρόεδρε, αν είναι... Εγώ προσωπικά, 

δεν ξέρω αν θα το κάνει και ο κ. Μπέκης. 
Μπέκης: Αν είναι να συζητηθεί τώρα για να λυθεί το ζήτημα και να μην έχει πρόβλημα ο 

ενδιαφερόμενος συμπολίτης μας, να μην συζητήσουμε σήμερα τα προ ημερησίας. 
Πρόεδρος: Από εμένα καμία αντίρρηση. Ο κ. Μελιόπουλος έχει αντίρρηση όμως. 
Μελιόπουλος: Πρόεδρε, καταρχήν έπρεπε, αφού θέλαμε να προταχθεί το θέμα, να 

προταχθεί πριν να μιλήσει ο Δήμαρχος και ο κ. Καραπαναγιωτίδης. Φαντάζομαι ότι αυτό δεν έγινε 
εσκεμμένα και ότι δεν γνώριζαν ότι βρίσκεται ο δημότης αυτός εδώ.  

Πρόεδρος: Κύριε Μελιόπουλε… 
Μελιόπουλος: Να τελειώσω Πρόεδρε, να τελειώσω. 
 Πρόεδρος: Θέλω να σας ενημερώσω, τώρα μας ενημέρωσε ο άνθρωπος ότι θέλει να πάει να 

κάνει αξονική τομογραφία. 
Μελιόπουλος: Το είπα πριν να με διακόψετε. Συμφωνούμε να προταχθεί το θέμα, αλλά 

επιθυμώ όταν θα γυρίσουμε στην κανονική συζήτηση να τοποθετηθώ με τα προ ημερησίας θέματα 
που έχω. 

Πρόεδρος: Όχι κ.Μελιόπουλε, ή παραιτείστε ή δεν το συζητάμε. 
Μελιόπουλος: Πρόεδρε να αφήσετε τους εκβιασμούς στην άκρη. Είπα το εξής: Να 

προταχθεί το θέμα, να προταχθεί το δεύτερο το θέμα και να συνεχίσουμε την κουβέντα με τα προ 
ημερησίας. 

Πρόεδρος: Δεν θα συνεχίσουμε την κουβέντα μας με τα προ ημερησίας. Ο κ. Μπέκης και ο 
κ. Μαρκούλης παραιτήθηκαν του δικαιώματός τους. 

Μελιόπουλος: Πρόεδρε, γιατί όταν μιλάμε μαζί αναφέρεστε στον κ. Μπέκη και στον κ. 
Μαρκούλη; 

Πρόεδρος: Γιατί παραιτήθηκαν. 
Μελιόπουλος: Ήμουν σαφής, να προταχθεί το θέμα και να συνεχίσουμε. 
Πρόεδρος: Δεν γίνεται. Δεν γίνεται. 
Μελιόπουλος: Πρόεδρε, μην φορτώνεται σε εμένα τις δικές σας αβλεψίες. Εντάξει; 
Μαρκούλης: Δεν μου λέτε, δηλαδή ο Δήμαρχος……….. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
Μαρκούλης: Κύριε συνάδελφε, σας παρακαλώ. Πρόεδρε, έχει τη δυνατότητα ο Δήμαρχος 

να συνομιλεί με οποιονδήποτε πολίτη εδώ πέρα και να μεταφέρει τα αιτήματα στο προεδρείο και 



δεν έχει τη δυνατότητα ο πολίτης, έστω δια ενός αγγέλου, να έρχεται και να υποβάλλει το αίτημα; 
Αυτά είναι πρωτάκουστα πράγματα και νομίζω ότι επιβεβαιώνεται αυτό που λέμε ότι πρόκειται 
περί καθεστώτος ομηρίας και επιβεβαιώνεται ότι έχουμε γυρίσει δεκαετίες πίσω Πρόεδρε. 

Πρόεδρος: Κε Μαρκούλη, όταν συζητήσουμε επί της ουσίας του θέματος, να αναφερθείτε, 
αλλά τώρα μιλάμε επί της διαδικασίας. 

Μαρκούλης: Αυτό είναι το τυπικό Πρόεδρε. Γιατί υποβλήθηκε αίτημα από τον Δήμαρχο 
προκειμένου να αναβληθεί το θέμα. Πρώτη φορά γίνονται αυτά τα πράγματα. 

Μπέκης: Νομίζω ότι χάνουμε λίγο το ζήτημα της ουσίας. Υπάρχει ένα πρόβλημα χρόνου 
απ’ ότι κατάλαβα, χρόνου για τον ενδιαφερόμενο συμπολίτη μας γιατί δεν μπορεί να μείνει μέχρι 
να έρθει η σειρά του θέματος, το προτάσσουμε και ο χρόνος αφαιρείται από την διαδικασία του 
Δ.Σ. και μπορεί να υπάρχει συμβιβαστική λύση που λέει ο κ. Μελιόπουλος. 

Δήμαρχος: Να προταχθεί το θέμα, εγώ δεν έχω πρόβλημα……………….. του κ. 
Μελιόπουλου, έτσι. Απλά να πω μόνο για την ιστορία ότι ο Δήμαρχος μόνο μπορεί να διακόψει 
ανά πάσα στιγμή και κανείς άλλος. Έτσι, για να λυθούν απορίες. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, να πω το εξής, ο Δήμαρχος έχει τη δυνατότητα να διακόπτει τη 
διαδικασία, αλλά δεν έχει τη δυνατότητα να διακόπτει ομιλητές. 

Πρόεδρος: Όχι. Κε Μαρκούλη τον αδικείτε το Δήμαρχο, δεν διέκοψε κανέναν ομιλητή και 
τουλάχιστον γι’ αυτόν τον Δήμαρχο, κανείς δεν μπορεί να του αποδώσει τέτοια μομφή. Δεν 
διακόπτει. Λοιπόν, συμφωνούμε να προταχθεί το θέμα; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Μέλη: Ναι 
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε το συμβούλιο να προταχθεί το 2ο θέμα των υπολοίπων θεμάτων 

της ημερήσιας διάταξης,  ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 
10-3-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Θεοφίλου Κορωνά, που έχει ως εξής: 

 Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 80 παρ. 5 του Ν. 3463/8-6-06 η 
αρμοδιότητα για την χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των καταστημάτων 
υγειονομικού ενδιαφέροντος ανήκει στους Δήμους και τις Κοινότητες, ενώ με την παρ. 6 του 

ίδιου άρθρου ρυθμίζονται θέματα που αφορούν την ανάκληση, αφαίρεση και προσωρινή 
αφαίρεση των αδειών  και την σφράγιση των πιο πάνω καταστημάτων. 

Βάσει των διατάξεων του άρθ. 73 παρ. 1α του Ν. 3852/10 (ΦΕΚ 87 Α) «Νέα 
αρχιτεκτονική της αυτοδιοίκησης & της αποκεντρωμένης διοίκησης – Πρόγραμμα 
ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ» η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής αποφασίζει πλέον κατ’ αρμοδιότητα για την 
ανάκληση ή την οριστική αφαίρεση της αδείας ίδρυσης & λειτουργίας καταστημάτων, 
επιχειρήσεων και λοιπών δραστηριοτήτων αρμοδιότητας του Δήμου. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθ. 9 παρ. 2 του Ν. 4235/2014 (ΦΕΚ 32 Α) «2. Με 
απόφαση της αδειοδοτούσας αρχής, κατόπιν εισήγησης της αρμόδιας αρχής που διενήργησε τον 
έλεγχο, ανακαλείται η άδεια λειτουργίας μίας εγκατάστασης επιχείρησης τροφίμων, δηλαδή παύει 
η λειτουργία της, στις παρακάτω περιπτώσεις: 
α) όταν συντρέχουν λόγοι τεχνικής ή άλλης αδυναμίας εκτέλεσης των καθορισμένων 
διορθωτικών ενεργειών, με συνέπεια να μην είναι εφικτή η συμμόρφωση με τη νομοθεσία, 
β) όταν η επιχείρηση τροφίμων δεν συμμορφωθεί προς την απόφαση αναστολής λειτουργίας της. 
Η απόφαση ανάκλησης κοινοποιείται στην επιχείρηση, σύμφωνα με το άρθρο 34.» 

Με την αρ. 728/2005 απόφαση Δημάρχου χορηγήθηκε η με αρ. πρωτ. 10963/2-11-2005 
άδεια ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος αναψυκτηρίου στη Γκούμα Ελευθερία του 
Ιωάννη για το ευρισκόμενο στη Βέροια κι επί της οδού Προφ. Ηλιού 5  κατάστημά της, 
δυναμικότητας δέκα (10) καθισμάτων εντός του καταστήματος και τεσσάρων (4) καθισμάτων 
στο δημοτικό υπαίθριο χώρο έμπροσθεν αυτού. 

Σύμφωνα με το υπ’ αρ. πρωτ. οίκ 4228/3-10-2013 έγγραφο της Υγειονομικής Υπηρεσίας, 
σε υγειονομικό έλεγχο που διενεργήθηκε την 2-10-2013 & ώρα 14:30 στο εν λόγω κατάστημα, 
διαπιστώθηκαν τα εξής: 
 Σε υπαίθριο χώρο μπροστά και απέναντι από το κατάστημα είχε αναπτύξει εξήντα (60) 

καθίσματα χωρίς αυτό να προβλέπεται από την υπάρχουσα άδεια του καταστήματος. 



 Εντός του καταστήματος υπάρχει προσθήκη υπογείου χώρου στον οποίο υπήρχε 
συγκρότηση κουζίνας (λάντζα, πάγκος εργασίας, ψυγείο, προθήκες σκευών) καθώς και 
άσχετα αντικείμενα χωρίς αυτός να αποτυπώνεται στα θεωρημένα σχεδιαγράμματα της 
υπηρεσίας μας. 

 Η καθαριότητα όλων των χώρων και του εξοπλισμού (ψυγείο, ερμάρια, πάγκος εργασίας, 
σκεύη κτλ) της επιχείρησης ήταν πλημμελής. 

 Ο πάγκος εργασίας εντός του μπαρ παρουσίαζε φθορές και δεν υπήρχε ο απαιτούμενος 
εξοπλισμός στο χώρο αυτό (ψυγείο, πλυντήριο ποτηριών, προθήκες σκευών κτλ). 

 Δεν υπήρχαν κλειστοί ποδοκίνητοι κάδοι απορριμμάτων. 
Συνεπώς το εν λόγω κατάστημα έχει προβεί σε επέκταση και ουσιώδη τροποποίηση των 
υγειονομικών όρων λειτουργίας του. Η κα Γκούμα Ελευθερία θα πρέπει να προβεί α)εντός 12 
ωρών από τη λήψη του παρόντος στην απομάκρυνση των καθισμάτων από τον υπαίθριο χώρο 
στον οποίο δεν προβλέπεται η ανάπτυξη αυτών από την υπάρχουσα άδεια λειτουργίας και 
β)άμεσα στην απομάκρυνση όλου του εξοπλισμού από τον υπόγειο μη αδειοδοτημένο χώρο, 
στον καθαρισμό του υπογείου χώρου, στην απομόνωση του υπογείου από το κατάστημα έτσι 
ώστε να επανέλθει το κατάστημα στην αρχική του μορφή όπως αυτό αδειοδοτήθηκε, το 
αργότερο έως 7-10-2013. 

Για την υποχρέωσή της να συμμορφωθεί με τις πιο πάνω υποδείξεις καθώς και για την 
ανάγκη να προσκομίσει νέο πιστοποιητικό πυροπροστασίας (διότι το προηγούμενο έληξε στις 
22-9-2010) η καταστηματάρχις ειδοποιήθηκε με το υπ’ αρ. πρωτ. 55791/4-10-2013 έγγραφο 
της Υπηρεσίας μας, το οποίο επιδόθηκε με απόδειξη στις 9-10-2013. 

Σύμφωνα με το υπ’ αρ. πρωτ. 4302/22-10-2013 έγγραφο της Υγειονομικής Υπηρεσίας, το 
εν λόγω κατάστημα συμμορφώθηκε με τις προαναφερθείσες υποδείξεις τους και λειτουργεί 
σύμφωνα με την άδεια που κατέχει. 

Σύμφωνα με το υπ’ αρ. πρωτ. 3883/14-10-2013 έγγραφο της 11ης Εφορείας Βυζαντινών 
Αρχαιοτήτων για το εν λόγω κατάστημα δεν έχει υποβληθεί στην υπηρεσία τους αίτημα 
σύμφωνης ή μη γνώμης για τη χορήγηση της αδείας ίδρ. & λειτουργίας του. Επιπλέον, 
επανειλημμένα έχει ζητηθεί από τον φορέα αυτό η απομάκρυνση των τραπεζοκαθισμάτων της 
εν λόγω επιχείρησης από τον περιβάλλοντα χώρο του Ι. Ναού της Αγίας Άννης. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθ. 10 παρ. 3 και 6 του Ν. 3028/2002 (ΦΕΚ 153 Α) «3. Η 
εγκατάσταση ή η λειτουργία βιομηχανικής, βιοτεχνικής ή εμπορικής επιχείρησης, η τοποθέτηση 
τηλεπικοινωνιακών ή άλλων εγκαταστάσεων, η επιχείρηση οποιουδήποτε τεχνικού ή άλλου έργου 
ή εργασίας, καθώς και η οικοδομική δραστηριότητα πλησίον αρχαίου επιτρέπεται μόνο μετά από 
έγκριση του Υπουργού Πολιτισμού, η οποία εκδίδεται ύστερα από γνώμη του Συμβουλίου. Η 
έγκριση χορηγείται εάν η απόσταση από ακίνητο μνημείο ή η σχέση με αυτό είναι τέτοια ώστε να 
μην κινδυνεύει να επέλθει άμεση ή έμμεση βλάβη αυτού λόγω του χαρακτήρα του έργου ή της 
επιχείρησης ή της εργασίας.» και «6. Στις περιπτώσεις που απαιτείται έγκριση σύμφωνα με τις 
προηγούμενες παραγράφους, αυτή προηγείται από τις άδειες άλλων αρχών που αφορούν την 
επιχείρηση ή την εκτέλεση του έργου ή της εργασίας και τα στοιχεία της αναγράφονται με ποινή 
ακυρότητας στις άδειες αυτές.»  

Με το υπ’ αρ. πρωτ. 60312/6-11-2013 έγγραφο της Υπηρεσίας μας ειδοποιήθηκε η 
καταστηματάρχις για την ανάγκη να προσκομίσει α)τη σύμφωνη γνώμη της 11ης Ε.Β.Α. για τη 
συνέχιση της λειτουργίας του καταστήματός της, εντός 20 ημερών καθώς και β)νέο 
πιστοποιητικό πυροπροστασίας. Το έγγραφο αυτό επιδόθηκε με απόδειξη στις 13-11-2013. 

Βάσει του υπ’ αρ. πρωτ. οικ. 5297/11-12-2013 εγγράφου της Υγειονομικής Υπηρεσίας, 
κατά τη διάρκεια αυτοψίας στο επίμαχο κατάστημα στις 10-12-2013 διαπιστώθηκε ότι στον 
υπαίθριο δημοτικό χώρο έμπροσθεν αυτού είχαν αναπτυχθεί είκοσι δύο (22) καθίσματα αντί 
για τέσσερα (4) που προβλέπει η άδεια λειτουργίας του. Τα καθίσματα αυτά θα έπρεπε να 
απομακρυνθούν άμεσα και μάλιστα εντός 24 ωρών. 

Με το υπ’ αρ. πρωτ. 68282/2013/24-1-2014 έγγραφο της Υπηρεσίας μας, το οποίο 
επιδόθηκε με απόδειξη στις 28-1-2014, ειδοποιήθηκε η καταστηματάρχις για την ανάγκη να 
ανταποκριθεί άμεσα τις πιο πάνω υποχρεώσεις της, για τις οποίες οι προθεσμίες είχαν ήδη 
παρέλθει. 

Τέλος, σύμφωνα με το υπ’ αρ. πρωτ. 651/26-2-2014 έγγραφο της Υγειονομικής 
Υπηρεσίας βεβαιώνεται ότι έπειτα από υγειονομικό έλεγχο που διενεργήθηκε στις 18-2-2014 



στην εν λόγω επιχείρηση διαπιστώθηκε ότι η ιδιοκτήτριά της δεν συμμορφώθηκε με τις 
προαναφερθείσες υποδείξεις κι εξακολουθεί να αναπτύσσει στον υπαίθριο χώρο δεκάξι (16) 
πλεονάζοντα καθίσματα, κατά παράβαση της υπάρχουσας αδείας λειτουργίας. Το γεγονός αυτό 
συνιστά επέκταση της επιχείρησης χωρίς την απαιτούμενη άδεια και για το λόγο αυτό θα 
πρέπει να προχωρήσουμε στις κατ’ αρμοδιότητα ενέργειές μας, ήτοι στην επιβολή των 
προβλεπόμενων διοικητικών μέτρων, που σύμφωνα με όσα προαναφέρθηκαν είναι η ανάκληση 
της αδείας ίδρ. & λειτουργίας του καταστήματος. 

Από τα προεκτεθέντα προκύπτει σαφώς ότι αφ’ ενός έχει επέλθει επέκταση του 
καταστήματος και αφ’ ετέρου δεν προσκομίστηκαν α)η σύμφωνη γνώμη της 11ης Ε.Β.Α. και 
β)νέο πιστοποιητικό πυροπροστασίας. Για τους λόγους αυτούς και προκειμένου να αποτραπεί 
η περαιτέρω παράνομη λειτουργία του, παρακαλείται η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής να 
αποφασίσει σχετικά με την ανάκληση της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του και τη σφράγισή 
του. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Κορωνάς: Θα κάτσει ο ενδιαφερόμενος; Είμαστε υποχρεωμένοι να τον ακούσουμε 

Πρόεδρε. 
Μαυρομιχάλης (σύζυγος ιδιοκτήτριας κατ/τος υγειονομικού ενδιαφέροντος): Θέλω να 

αιτηθώ αναβολή για σήμερα, για να πάω στη Θεσσαλονίκη. Έχω το θέμα για την καφετέρια και 
την ανάκληση αδείας και θα ήθελα μια παράταση για να φύγω λίγο και να πάω Θεσσαλονίκη για 
εξετάσεις. Μαυρομιχάλης Μιχαήλ λέγομαι και είμαι σύζυγος της Γκούμα Ελευθερίας. 

Κορωνάς: Να πω πριν ξεκινήσω το εξής: Το θέμα δεν αναβλήθηκε στην ΕΠΖ για το λόγο 
ότι η ΕΠΖ δεν ήθελε να λάβει απόφαση, απλά επειδή δεν υπήρχε απαρτία και στην πρώτη 
συνεδρίαση και στη δεύτερη. Επομένως, εκ του Νόμου, το θέμα έρχεται στο Δ.Σ. για να λάβει 
αυτή την απόφαση ανάκλησης ή όχι.  

Λοιπόν, όσον αφορά το θέμα αυτό καθ’ αυτό. Το Υγειονομικό στον έλεγχο στο οποίο είναι 
αρμόδιο να κάνει, βρήκε στο κατάστημα της κ.Γκούμα, συζύγου του κ. Μαυρομιχάλη, 22 
καθίσματα αντί για 4 που είχε η άδειά του. Η διαδικασία μετά είναι η εξής: Το Υγειονομικό 
στέλνει έγγραφο στο Δήμο, μας ειδοποιεί για την παράβαση και καλεί τον καταστηματάρχη να 
επανορθώσει τη συγκεκριμένη παράβαση. Εμείς στέλνουμε το έγγραφο αυτό στον 
καταστηματάρχη, τον καλούμε και σε μια προθεσμία να επανορθώσει και στη συνέχεια το 
Υγειονομικό πάει για να κάνει τον επανέλεγχο. Στον επανέλεγχο, το Υγειονομικό, βρήκε αντί για 
τέσσερα 16 καθίσματα, που σημαίνει ότι δεν συμμορφώθηκε στις υποδείξεις του Υγειονομικού, 
επομένως ήρθε το θέμα εδώ για ανάκληση της άδειας. Η εισήγηση είναι ανάκληση γιατί υπάρχει 
δέσμια αρμοδιότητα του Δήμου να υπακούσει στο κέλευσμα του Υγειονομικού το οποίο λέει να 
πράξουμε τα νόμιμα.  

Εκτός από το θέμα με τα καθίσματα, δεν υπήρχε σύμφωνη γνώμη της 11ης ΕΒΑ, της 
Εφορίας Βυζαντινών Αρχαιοτήτων, για την άδεια του μαγαζιού, καθώς δεν υπήρχε και 
πιστοποιητικό πυροπροστασίας. Τα δύο τελευταία δικαιολογητικά, η ενδιαφερόμενη τα έχει 
καταθέσει στο Δήμο, παρόλα αυτά εκκρεμεί το πρώτο θέμα που είναι με την αύξηση 
δυναμικότητας του καταστήματος. Η εισήγηση είναι, δυστυχώς, ανάκληση της άδειας. Δυστυχώς 
για τον καταστηματάρχη. 

Πρόεδρος: Ακολουθούν ερωτήσεις και στη συνέχεια κατάλογος ομιλητών. 
Μπέκης: Ναι, ήθελα να ρωτήσω τον αρμόδιο αντιδήμαρχο κάποια πράγματα.  
Πρώτον, οφείλονται και στη δική μου άγνοια κάποια πράγματα. Πρώτον, είναι η μόνη 

περίπτωση που παραβαίνει; Σ’ αυτό το ποσοστό, μικρότερο ή μεγαλύτερο, τον κανονισμό για τα 
επιτρεπόμενα καθίσματα το συγκεκριμένο μαγαζί, ή είναι και άλλα πολλά και τι γίνεται σ’ αυτή 
την περίπτωση; Δεύτερο, αν αυτή η παράβαση, δικαιολογεί κατευθείαν την ανάκληση της άδειας 
και δεν υπάρχει κάποια ενδιάμεση ποινή για κάποιο διάστημα, ανάκληση ή όχι και τρίτο, είναι το 
μόνο θέμα που ήρθε τέτοιου είδους, στην επιτροπή αυτή; 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, θα ήθελα να ρωτήσω τον κ.Κορωνά, από πότε εκκρεμεί στην 
επιτροπή; Δηλαδή από πότε ήρθε σε γνώση της επιτροπής το συγκεκριμένο θέμα, η συγκεκριμένη 
παράβαση; Και αν ξέρει σε πόσο χρονικό διάστημα πρέπει να γίνεται η ανάκληση της άδειας; Αν 
το ξέρει ο κ.Κορωνάς, αν δεν το ξέρει να ενημερώσει το Σώμα εν πάσει περιπτώσει. 

Μελιόπουλος: Πρόεδρε, καταρχήν νομίζω ότι εφόσον το ζήτησε εδώ ο συνδημότης μας, να 
αναβληθεί το θέμα, αυτό ζήτησε και δεν ζήτησε καμία χάρη. Δεν θα κάνω ερωτήσεις, αν και έχω 



και θέλω να συμφωνήσω και εγώ με το αίτημα του δημότη να αναβληθεί το θέμα, εφόσον έχει 
δουλειά και πρέπει να φύγει. 

Πρόεδρος: Τώρα ξεκίνησε η συζήτηση, δεν αναβάλλεται το θέμα κύριοι. Κε Κορωνά 
απαντήστε στις ερωτήσεις για να ξεκινήσουν οι τοποθετήσεις. 

Κορωνάς: Κε Μπέκη δεν είναι το μοναδικό θέμα που έχει έρθει στην ΕΠΖ, έχουν έρθει 
πάρα πολλά θέματα και έχουν γίνει και ανακλήσεις από την ΕΠΖ.  

Η συγκεκριμένη ανάκληση δυστυχώς, λέω εγώ, έπεσε να είναι στην εκλογική περίοδο. 
Πάρα πολλά μέλη της Επιτροπής, για λόγους ευνόητους και για λόγους ότι η Επιτροπή συνεδριάζει 
καθημερινές ημέρες σε ώρες εργάσιμες, δεν ήρθαν. Δεν προσήλθαν στη συνεδρίαση, αναβλήθηκε 
το θέμα δύο φορές και ήρθε στο Δ.Σ. Δεν υπήρχε δηλαδή απαρτία, δεν μπήκαμε καν στην ουσία να 
δώσουμε αναβολή για λόγους ουσίας, όπως ήρθε σήμερα εδώ ο σύζυγος της καταστηματάρχη. 
Ποια άλλη ερώτηση κάνατε; Ή σας κάλυψα; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Ν.Μπέκης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Κορωνάς: Θα σας πω, θα σας απαντήσω. Λοιπόν, το μέτρο είναι η διαδικασία αυτή που σας 
είχα πει και πριν.  

Θα μπορούσε το Υγειονομικό, την πρώτη φορά που τον είχε γράψει ότι είναι παραβάτης, να 
μας δώσει το μέτρο της αναστολής, αλλά δεν το έκανε αυτό. Επομένως εμείς συνεχίσαμε τη 
διαδικασία χωρίς να αναστείλουμε την άδειά της. Επειδή είναι μη συμμόρφωση, στις επιταγές του 
Υγειονομικού η οποία είναι η αρμόδια ελεγκτική αρχή, έρχεται σε εμάς πλέον με την επιταγή της 
ανακλήσεως, στην ΕΠΖ της Βέροιας η οποία όμως δεν συνεδρίασε και στη συνέχεια στο Δ.Σ.  

Κε Μαρκούλη, είναι 20 ημέρες, από τη ημέρα όμως που θα έρθει σε γνώση της ΕΠΖ. Η 
ΕΠΖ ποτέ δεν συγκρότησε Σώμα για το συγκεκριμένο θέμα, επομένως το εικοσαήμερο ακόμα δεν 
τρέχει. Δεν έγινε δηλαδή η ΕΠΖ για να τρέξει, είναι αποκλειστική η προθεσμία και σ’ αυτό έχετε 
δίκιο. Απλά δεν μπόρεσε η ΕΠΖ να συνεδριάσει για λόγους απαρτίας. 

Καραπαναγιωτίδης: Επειδή η υπηρεσία που έλεγξε ήταν η υπηρεσία Υγειονομικού Ελέγχου 
της Περιφέρειας, ίσως και ερώτημα θα έπρεπε να κάνω στον κ. Κορωνά, από τη στιγμή που δεν 
πάρθηκε καμία απόφαση, δηλαδή σήμερα αν είμαστε αρνητικοί, τελειώνει εδώ η υπόθεση; Αυτό 
ήθελα να ρωτήσω. Από τη στιγμή που δεν πάρθηκε καμία απόφαση, το ξαναλέω, δεν πάρθηκε 
καμία απόφαση στην Επιτροπή, που έπρεπε η Επιτροπή να πάρει απόφαση, γιατί δεν πήρε 
απόφαση; Αν σήμερα δηλαδή η δική μας η απόφαση εδώ, λέω, συγχωρέστε με Πρόεδρε, ερώτηση 
ήθελα να κάνω,………. ίσως και συμμορφώθηκε σήμερα ο συγκεκριμένος παραβάτης. Από τη 
στιγμή που δεν υπάρχει απόφαση, η οποία έρχεται εδώ για να την επικυρώσουμε ή να την 
ακυρώσουμε, άρα λοιπόν σήμερα το Δ.Σ. μπορεί να αποφασίσει επί της σφράγισης ή μη.  

Η δική μου η πρόταση είναι, αν συμμορφώθηκε σήμερα, και δεν το κάνω για κανέναν λόγο, 
εάν συμμορφώθηκε σήμερα, μιλάω για σήμερα, να μην σφραγιστεί. Από τη στιγμή που δεν 
υπάρχει απόφαση. Εάν υπήρχε απόφαση θα ήταν τελείως διαφορετικά τα πράγματα. 

Κορωνάς : Κύριε Καραπαναγιωτίδη… 
Πρόεδρος : Θα παρακαλούσα κ.Κορωνά, στο τέλος να καλύψετε όλους τους ομιλητές. 
Κορωνάς: Επειδή είναι ερώτηση Πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Εντάξει απαντήστε, παρακαλώ. 
Κορωνάς: Επειδή δυστυχώς ο Νόμος προβλέπει το εξής: Αν δεν συνεδριάσει η ΕΠΖ δύο 

φορές, αρμόδιο όργανο είναι το Δ.Σ. με το φάκελο τον οποίο θα είχε η ΕΠΖ, λειτουργούμε ως τη 
συνέχεια της ΕΠΖ αυτή τη στιγμή.  

Η γνωμοδότηση του Υγειονομικού είναι αυτή που σας ανέφερα, η δεύτερη. Κατά συνέπεια 
αφού δεν μπορούσε να υπάρξει η τρίτη, μας λέει κάντε τα νόμιμα. Τα οποία είναι η ανάκληση. Το 
Υγειονομικό λέει να κάνει την ανάκληση η ΕΠΖ, δεν το λέει η ΕΠΖ γιατί δεν έχει τον ελεγκτικό 
μηχανισμό. 

Μπέκης: Θα ήθελα να είμαι πολύ καθαρός επί του θέματος και νομίζω ότι όλοι και όλες εδώ 
μέσα ξέρουμε τι γίνεται με τα τραπεζοκαθίσματα και πόσα μαγαζιά συνολικά, παραβιάζουν τον 
όποιο κανονισμό υπάρχει και αναπτύσσουν πολύ περισσότερα τραπεζοκαθίσματα από όσα 
δικαιούνται και ίσως έχει η άδεια.  

Αυτό είναι εμπειρικό, δεν έχω πάει να μετρήσω, αλλά είναι εμπειρικό καθώς περπατάω στα 
πεζοδρόμια και ιδιαίτερα τώρα που μεγαλώσαν με την ανάπλαση, κάποιες μέρες ιδιαίτερα έχει 
παραγίνει το κακό και δεν χωράει καν να περάσει άνθρωπος και επειδή και προεκλογικά είχαμε 



τοποθετηθεί επί του ζητήματος, πιστεύουμε ότι δεν χρειάζεται καινούργιος κανονισμός, υπάρχει 
και πρέπει να αντιμετωπιστεί συνολικά το ζήτημα.  

Όπως επίσης πιστεύω ότι πρέπει να αντιμετωπιστεί συνολικά το ζήτημα σε μια ανοιχτή, 
καθαρή, κουβέντα με όλους τους ενδιαφερόμενους και τους ιδιοκτήτες τέτοιων καταστημάτων και 
τους ιδιοκτήτες εμπορικών καταστημάτων, που υπάρχει πρόβλημα και γι’ αυτούς, ιδιαίτερα σε 
πολλά σημεία της πόλης.  

Θα ψηφίσουμε κατά, να μην ανακληθεί η άδεια και να γίνει μια ιδιαίτερη συζήτηση στο 
Δ.Σ. για να αντιμετωπιστεί συνολικά το θέμα, να έρθουν εδώ οι ενδιαφερόμενοι όλοι, ή οι 
αντιπρόσωποί τους και να αντιμετωπιστεί συνολικά. Από εκεί και μετά, με την όποια παράβαση, 
να υπάρχουν οι σχετικές κυρώσεις.  

Προσωπικά και σαν παράταξη, νομίζουμε ότι τα πάντα μπορούν να λυθούν με την καλή 
θέληση, το διάλογο και βέβαια με την συνειδητοποίηση ότι δεν μπορεί κάποιος για ίδιο συμφέρων 
να βλάπτει το δικαίωμα και το συμφέρον άλλων συμπολιτών μας. Αλλά αυτό να γίνει μετά από μια 
πλατιά συζήτηση. Γι’ αυτό ακριβώς, μεμονωμένη περίπτωση, νομίζουμε ότι θα είναι άδικο να 
ψηφίσουμε για την ανάκληση. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, θα ήθελα να ενημερώσω, γιατί νομίζω ότι τουλάχιστον οι 
επικεφαλείς των συνδυασμών της αντιπολίτευσης, βρίσκονται σε πλάνη. Βρίσκονται σε πλάνη 
γιατί η παρούσα Δημοτική αρχή και η προηγούμενη, ενήργησαν και στο συγκεκριμένο θέμα, όπως 
και σε πολλά άλλα, μεθοδευμένα. Ενήργησαν μεθοδευμένα διότι όπως πολύ καλά είπε ο 
κ.Κορωνάς και την ξέρει τη διάταξη, όταν περιέλθουν σε γνώση της Επιτροπής τα περιστατικά, 
τότε είναι υποχρεωμένη να αποφασίσει και αυτή η απόφαση δεν μπορεί να απέχει πάνω από 20 
μέρες, αλλιώς διαπράττεται το αδίκημα της παράβασης καθήκοντος. Πρέπει να το ξέρουν σχεδόν 
όλοι οι Δημοτικοί σύμβουλοι της πλειοψηφίας οι οποίοι έχουν περάσει, εκτός των 
πρωτοεκλεγέντων, οι οποίοι έχουν περάσει από τις αίθουσες των δικαστηρίων για τέτοιες 
παραβάσεις.  

Εν προκειμένω λοιπόν, το εισηγητικό σημείωμα το οποίο μας φέρατε ενώπιόν σας για να το 
συζητήσουμε και να πάρουμε απόφαση, έχει ημερομηνία σύνταξης 10 Μαρτίου 2014, αλλά τι 
έκανε η παρούσα Δημοτική αρχή; Προκειμένου να εξασφαλίσει την επανεκλογή της διότι για 
επανεκλογή επρόκειτο, ανέβαλε το θέμα την πρώτη φορά, παράγοντας μια τεχνητή έλλειψη 
απαρτίας, το ανέβαλε για δεύτερη φορά και το έφερε το θέμα στο Δ.Σ. για να το βγάλουν το θέμα 
και τα κάστανα απ’ τη φωτιά, ο κ. Καραπαναγιωτίδης, ο κ. Μπέκης, ο κ. Μαρκούλης και ο κ. 
Μελιόπουλος.  

Λοιπόν, εγώ ενημερώνω όλους τους συμβούλους ότι σ’ αυτή την πόλη πρέπει επιτέλους να 
μπει κάποια τάξη και θα πρέπει οι διατάξεις του Νόμου να εφαρμοστούν.  

Κε Μπέκη, με όλο το σεβασμό που έχω και κ.Καραπαναγιωτίδη και κ.Μελιόπουλε, ………. 
κάνω τοποθέτηση κ. Πρόεδρε, κάνω τοποθέτηση. 

Πρόεδρος: Κε Μαρκούλη, δεν σας αφαιρώ το λόγο, θα σας θυμίζω ότι στην πρωτομιλία σας 
δεν θα αναφέρεστε σε ομιλητές. 

Μαρκούλης: Δεν αναφέρομαι σε ομιλίες, προτροπή θα κάνω.  
Να ξέρετε ότι η διάταξη είναι σαφής. Υπάρχει περίπτωση εδώ πέρα, εγκλωβισμού της 

αντιπολίτευσης σε μια απόφαση, η οποία αύριο – μεθαύριο θα μας κρατάει δέσμιους, ομήρους, 
αυτής της απόφασης. Η απόφαση που πρέπει να ληφθεί, είναι μια και μοναδική και την ξέρουνε οι 
Δημοτικοί σύμβουλοι της πλειοψηφίας.  

Εμείς, αυτό που θα κάνουμε, δεν θα συνεργήσουμε στο έγκλημα, θα απέχουμε από την 
ψηφοφορία σαν παράταξη, ξέρουμε ποιο είναι το δίκαιο, αλλά δεν θα κάνουμε σε κάθε περίπτωση 
το χατίρι της πλειοψηφίας.  

Καλούμε και τους λοιπούς συμβούλους της μειοψηφίας, της αντιπολίτευσης, να κάνουν το 
ίδιο. Και Πρόεδρε, επειδή ετέθησαν υπόψη σας παραβάσεις καθήκοντος που έλαβαν χώρα, θα 
παρακαλέσω το προεδρείο να διαβιβάσει το σχετικό φάκελο στον αρμόδιο εισαγγελέα, 
προκειμένου να ασκηθούν τα νόμιμα. Αν δεν το κάνετε εσείς θα το κάνουν άλλοι. 

Πρόεδρος: Ποιο είναι κ. Μαρκούλη; Δεν…… θέλω, κοιτάξτε να δείτε….. 
Μαρκούλης: Τόση ώρα μιλάω Πρόεδρε……. 
Πρόεδρος: Τόση ώρα μιλάτε, αλλά εγώ θέλω βοήθεια κ.Μαρκούλη. 
Μαρκούλης: Ξέρετε ότι όσο μιλάτε, μου αφαιρείτε το χρόνο; 



Πρόεδρος: Θα σας τον δώσω, αλλά θέλω βοήθεια. Σαν προεδρείο θέλω βοήθεια 
κ.Μαρκούλη. 

Μαρκούλης: Ωραία. Σας λέω ότι έπρεπε η αρμόδια ΕΠΖ, σε 20 μέρες από τότε που έλαβε 
υπόψη της το συγκεκριμένο ζήτημα, να λάβει απόφαση. Το λέει ο Νόμος, δεν το λέω εγώ. Το 
επιβεβαίωσε και ο κ.Κορωνάς. Σας λέω το εισηγητικό συντάχθηκε στις 10 Μαρτίου 2014, από 
τότε πέρασαν οι 20 μέρες, πέρασαν οι 40 μέρες, πέρασαν οι 80, πέρασαν οι 4 μήνες μέχρι το Μάιο 
που γίνανε οι εκλογές, αλλά παρά ταύτα υπήρχε δυνατότητα για συζήτηση του συγκεκριμένου 
θέματος, γιατί είναι έκτακτο. Γιατί είναι έκτακτο το συγκεκριμένο θέμα αν ήθελε το προηγούμενο 
Συμβούλιο να το λύσει; Διότι από τις προθεσμίες που ορίζονται από τον Νόμο, καθίσταται 
υποχρεωτική η λήψη αποφάσεως, άρα είναι έκτακτο το θέμα. Δεν λέει ο Νόμος πουθενά, ….εκτός 
αν είναι προεκλογική η περίοδος κ.τ.λ.…. το καταλάβατε;  

Επομένως, για τον αρμόδιο Πρόεδρο και αντιδήμαρχο, της ΕΠΖ, νομίζω ότι υπάρχει ζήτημα 
και καλώ το προεδρείο να διαβιβάσει το σχετικό φάκελο στον εισαγγελέα, για να ασκηθούν τα 
νόμιμα.  

Μελιόπουλος: Πρόεδρε, καταρχήν θέλω να καταγγείλω την πρακτική σας, μαζί και του 
Δημάρχου, που με αφορμή την πρόταξη ενός θέματος ενός πολίτη, θέλετε να αφαιρέσετε τα προ 
ημερησίας. Την μοναδική δυνατότητα που έχει όλη η αντιπολίτευση να βάλει ένα θέμα. Γιατί όπως 
γνωρίζετε τα.… 

Πρόεδρος: Σπαταλάτε το χρόνο σας κ.Μελιόπουλε, το είπατε μια φορά και το ακούσαμε, 
συνεχίστε. 

Μελιόπουλος: Εξαντλήστε αλλού τη αυστηρότητά σας. Συνεχίζω. Παρακαλώ να μην με 
διακόπτετε.  

Πρόεδρος: Όταν είστε εκτός θέματος, θα σας διακόπτω κ.Μελιόπουλε. 
Μελιόπουλος: Όπως ξέρετε Πρόεδρε τα θέματα ημερήσιας διάταξης τα καθορίζετε εσείς με 

τους Δημάρχους και τους αντιδημάρχους αποκλειστικά, να μας αφήνετε τα 6 λεπτά που μας 
αναλογούν στα προ ημερησίας, να τα έχουμε.  

Όσον αφορά το συγκεκριμένο ζήτημα, όπως παραδέχτηκε εδώ και ο αρμόδιος 
αντιδήμαρχος, δεν συζητήθηκε λέει στην ΕΠΖ γιατί ήταν προεκλογικά. Το λέει η διοίκηση χωρίς 
να ντρέπονται. Τώρα τι; Μετά από δύο αναβολές, τώρα το φέρνουν εδώ και δεν δέχονται ούτε να 
αναβληθεί το θέμα. Προσέξτε που βρίσκουν να εξαντλήσουν την αυστηρότητά τους.  

Στη συνέχεια, έχουμε εδώ εισηγητικά θέματος από τις 10/3/2014, περίπου μισό χρόνο πριν, 
για να μην πω και για την αλληλογραφία που μπορεί να φτάνει τον 1 και 1,5 χρόνο.  

Η πρότασή μας και ζητάω να την βάλετε σε ψηφοφορία, να αναβληθεί το θέμα, να παρθεί 
απόφαση να αναβληθεί, να επικαιροποιηθούν όλα τα εισηγητικά και να πάει στην ΕΠΖ. Και αν 
ξαναέχουν δύο φορές έλλειψη απαρτίας, τότε να έρθει στο Δ.Σ. Στην περίπτωση που θα εισαχθεί 
σε ψηφοφορία, θα απέχω από την ψηφοφορία δηλώνοντας παρών. 

Κορωνάς: Πρόεδρε, εδώ πέρα μάλλον κάποιοι δεν θέλουν να ακούσουν αυτά που είπαμε. 
Κε Μαρκούλη ή δεν ακούτε καλά ή δεν καταλαβαίνετε καλά. Είπα το εξής: Η ΕΠΖ ουδέποτε 
συνήλθε για να λάβει σε γνώση το φάκελο της υποθέσεως, επομένως δεν τρέχει το εικοσαήμερο, 
αυτό το καταλαβαίνετε ή όχι; Το είπα δύο φορές.  

Δεύτερο, κ.Μελιόπουλε, είπα ότι δεν είχε απαρτία η ΕΠΖ και είπα ότι μπορεί μερικά μέλη 
της ΕΠΖ, επειδή ήταν και εκλογές, να μην ερχόντουσαν, αυτό είπα. Δεν είπα ότι αυτός είναι ο 
λόγος. Εγώ ήμουν εκεί παρών. Εκτός από την συμπολίτευση, στην ΕΠΖ υπάρχουν και μέλη της 
αντιπολίτευσης. Δεν είναι μόνο η συμπολίτευση, που μπορεί και αυτοί να ήταν απόντες, δεν 
θυμάμαι ποιος ήταν απών.  

Όσον αφορά αυτά που ελέχθησαν, κ.Μαρκούλη, η ΕΠΖ, μπορείτε να δείτε τα πρακτικά της 
στα αρχεία της, έχει κάνει πάμπολλες ανακλήσεις. Εγώ προσωπικά ως αρμόδιος αντιδήμαρχος, 
έχω κάνει 85 σφραγίσεις καταστημάτων για δεκαήμερα, ενώ οι προηγούμενοι, πριν από μένα, στην 
εξαετία είχαν κάνει 70.  

Εγώ σε 1,5 χρόνο έκανα 80 και δεν το λέω αυτό για να περηφανευτώ αλλά το λέω γιατί σ’ 
αυτές τις πράξεις πάντα υπάρχει πολιτικό κόστος το οποίο το επωμίστηκα, επομένως αυτά που 
λέτε, πρώτα ενημερωθείτε για το άτομο το δικό μου και μετά πείτε τα.  

Πρόεδρε, επαναλαμβάνω και πάλι, η ΕΠΖ δεν μπόρεσε να εισέλθει στην ουσία της 
υπόθεσης γιατί δεν υπήρχε απαρτία και το θέμα έπρεπε να έρθει στο Δ.Σ. Το προεδρείο έκρινε ότι 
δεν είναι έκτακτο το θέμα στα Δ.Σ. τα οποία περάσανε και ήρθε σήμερα.  



Αυτή είναι όλη η ουσία της υποθέσεως, αν κάποιοι δεν θέλουν να πάρουν το κόστος αυτό το 
οποίο ο κ. Μαρκούλης εμένα κατηγορεί ότι δεν το πήρα, ενώ του αποδεικνύω με έγγραφα ότι το 
έχω πάρει πάμπολλες φορές και θέλουν να απέχουν, ας απέχουν. Αλλά δε θα κάνω την από εκεί 
σημαία, υπέρ του κυρίου καταστηματάρχη ή οποιουδήποτε καταστηματάρχη. Εδώ είμαστε για να 
παίρνουμε αποφάσεις. 

Καραπαναγιωτίδης: Επειδή έχω μια πολύ μεγάλη εμπειρία και εγώ πάνω σ’ αυτά, κατανοώ 
τον κ. Κορωνά, αλλά δεν με πείθει.  

Ξέρω τι γινόταν εκείνη την περίοδο, βεβαίως και δεν πήγαινε ο κόσμος, δεν ερχόταν στις 
συνεδριάσεις των επιτροπών, αλλά δεν με πείθετε. Δηλαδή έφτασε ένα θέμα στο Δ.Σ. χωρίς να 
είναι αρμοδιότητα του Δ.Σ., από την ανικανότητα λοιπόν κάποιων να συνεδριάσουν, για να πάρουν 
μια απόφαση για έναν συγκεκριμένο καταστηματάρχη.  

Αν σήμερα κινδυνεύουμε, εάν σήμερα πάρουμε μια απόφαση, θετική ή αρνητική, να έχουμε 
λοιπόν ένα δεδικασμένο και απ’ έξω περιμένουν άλλοι εκατό, πεντακόσιοι, χίλιοι συμπολίτες μας 
απ’ όλο τον ευρύτερο Δήμο, ανοίγουμε δηλαδή τις πόρτες για να έχουμε προβλήματα απ’ εδώ και 
πέρα. Ενώ ήταν ένα θέμα όπως και τα’ άλλα, πολύ καλά είπατε και δεν ευθύνεστε εσείς αν κάνατε 
70 ή 80 ανακλήσεις, το Νόμο εφαρμόζατε. Ένα θέμα το οποίο έπρεπε οι προηγούμενες επιτροπές, 
να τελείωνε εκεί που τελείωνε, έρχεται σήμερα εδώ και εμείς που θα σηκώσουμε σήμερα τα χέρια 
μας εδώ θετικά ή αρνητικά, υπάρχει κίνδυνος πολύ καλά το είπε ο κ.Μαρκούλης, νομικός είστε 
εσείς, νομικός είναι και ο κ.Μαρκούλης, πολύ καλά γνωρίζετε ότι βεβαίως αν αυτός ο φάκελος 
πάει στον εισαγγελέα και διαπιστώσει ότι κακώς δεν πάρθηκε απόφαση, θετική ή αρνητική, εγώ δε 
λέω, κινδυνεύουμε να πάμε κατηγορούμενοι για παράβαση καθήκοντος. Άρα λοιπόν, η δική μας η 
παράταξη, σας το λέω από τώρα, θα ψηφίσει λευκό. 

Μπέκης: Εγώ άκουσα με προσοχή όλες τις πλευρές και θα επιμείνω στην άρνησή μου. Γιατί 
δεν μπορώ να ψηφίσω αυτή την βαριά ποινή για ένα μαγαζί, με τον κύριο ή την κυρία δεν 
γνωριζόμαστε καν, καμία σχέση δεν έχουμε, από τη στιγμή που υπάρχουνε εκατοντάδες μαγαζιά 
στην πόλη, που κάνουν τις ίδιες παραβάσεις.  

Λοιπόν, ή πρέπει να έρθει γενικώς το ζήτημα και να αρχίσουν οι έλεγχοι επιστάμενα και 
γενικώς με πρωτοβουλία του Δ.Σ. ή εμείς δεν μπορούμε να ψηφίσουμε ένα εξιλαστήριο θύμα, για 
όλη αυτή την κατάσταση. Κατ’ τα άλλα, συμφωνώ και με την οπτική του κ.Μαρκούλη και με την 
οπτική του κ.Καραπαναγιωτίδη, αλλά θα επιμείνουμε στο κατά. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, εγώ θα διαβάσω ακριβώς τι λέει η διάταξη για να μην μιλάει κανένας 
Κορωνάς για οτιδήποτε και να μην θεωρηθεί ότι οικειοποιούμαι την σκεπτική δυνατότητα… 

Πρόεδρος: Δεν σας αφαιρώ το χρόνο σας, θα σας τον δώσω κ. Μαρκούλη, αλλά …κανένας 
κ. Κορωνάς… νομίζετε ότι είναι κόσμιο; 

Μαρκούλης: «Η σχετική απόφαση λαμβάνεται μέσα σε 20 ημέρες αφότου περιέλθουν στην 
επιτροπή, όλα τα νόμιμα δικαιολογητικά και στοιχεία». Όπερ σημαίνει τι; Ότι απ’ τη στιγμή που 
στην ΕΠΖ συνταχθεί πρωτόκολλο εισερχομένου, που λέει ότι έχει έρθει το θέμα, έχει λήξει, έχει 
περιέλθει σε γνώση της επιτροπής. Επομένως οποιαδήποτε αντίθετη εκδοχή νομίζω εκφεύγει από 
τα πλαίσια που θέτει ο ίδιος ο Νόμος.  

Αν θεωρεί ο κ. Κορωνάς ότι είναι νόμιμος, δεν έχει να φοβηθεί τίποτα, εμείς δεν 
υπαινισσόμαστε τίποτε. Ας πάει ο φάκελος στον αρμόδιο εισαγγελέα απ’ το προεδρείο και ας πει ο 
εισαγγελέας ότι ο κ.Κορωνάς δεν έχει καμία ευθύνη. Ίσα, ίσα, ξέρετε ότι απ’ αυτή τη διαδικασία 
θα βγει και κερδισμένος.  

Όσον αφορά τώρα τη διαδικασία της ψηφοφορίας, αν εμείς θέλουμε να λάβουμε ή να 
αναλάβουμε το κόστος, εμείς λέμε το εξής: Εμείς δεν θα αναλάβουμε το κόστος για πράξεις και 
παραλείψεις που συνέβησαν στην προηγούμενη διοίκηση. Είμαστε κάθετα σταθεροί στη θέση μας, 
είμαστε υπόλογοι απέναντι στο λαό που μας εξέλεξε, είμαστε περήφανοι, όπως και οι ψηφοφόροι 
μας που μας στήριξαν για το ότι υπηρετούμε αυτό που πρέπει να υπηρετούμε και δεν ανήκουμε 
στους κοψοχέρηδες Πρόεδρε.  

Και ζητούμε, σας παρακαλώ κ. Κούτρα, αν θέλετε να πάρετε το λόγο, να τον πάρετε μην 
κάνετε όμως παράσιτα και διαφήμιση αφήστε μας να μιλήσουμε στα πλαίσια του ρόλου μας και να 
ανέχεστε τα δικαιώματά μας… Έχετε μάθει σε άλλο καθεστώς, αλλιώς τα μάθατε τα πράγματα, θα 
σας τα ξαναμάθω εγώ τώρα καλά, καλά. 

Πρόεδρος: Κε Μαρκούλη, αφήστε το προεδρείο να ανακαλέσει στην τάξη τον κ.Κούτρα, 
δεν είναι δική σας δουλειά. Έχετε δίκιο μεν αλλά το χάνετε όταν απευθύνεστε μ’ αυτόν τον τρόπο. 



Μαρκούλης: Ευχαριστώ για την προστασία σας Πρόεδρε ξέρω ότι διαχέεστε και από 
δημοκρατικά αισθήματα.  

Λέω το εξής λοιπόν: Εμείς θα κάνουμε το ιερό καθήκον, αυτό για το οποίο μας εξέλεξαν οι 
πολίτες της Βέροιας. Να ξέρετε ότι αυτός ο πολίτης έχει δίκιο και έχει δίκιο γιατί; Γιατί ήταν 
όμηρος επί 6 μήνες αυτής της διοίκησης που εξελέγει υφαρπάζοντας την ψήφο του Βεροιώτικου 
λαού. Καλούμε λοιπόν όλους τους συμβούλους, είναι ύστατη η έκκληση που υποβάλω και ενώπιον 
του κ.Μπέκη τον οποίο εκτιμώ και ζητώ να γίνει αυτό που πρέπει να γίνει.  

Πρόεδρος : Εν πάσει περιπτώσει, κ. Μαρκούλη για τρίτη φορά ζητάτε αυτό που πρέπει να 
γίνει αλλά εγώ ειλικρινά το λέω, με όλη την εκτίμηση που σας έχω, θέλω βοήθεια με 
συγκεκριμένες προτάσεις και όχι «μ’ αυτό που πρέπει να γίνει». Ειλικρινά σας λέω, τι θα ψηφίσω 
εγώ θέλω τη βοήθειά σας. Μην εκφεύγετε, δηλαδή και σαν νομικός να φωτίσετε το θέμα απ’ την 
πλευρά σας έτσι ώστε να ξέρουμε και να βοηθηθούμε και εμείς. Μ’ αυτή τη λογική το λέω και μ’ 
όλη την εκτίμηση. 

Μελιόπουλος: Πρόεδρε και σ’ αυτό το Δ.Σ. και στο προηγούμενο, μερικοί σύμβουλοι της 
πλειοψηφίας, επειδή μάλλον βαριούνται να κάθονται, προτιμούν να διακόπτουν τους συνομιλητές. 
Ας πάρουν ένα σταυρόλεξο για να περνάει ευχάριστα η ώρα τους… 

Πρόεδρος: Κε Μελιόπουλε, αφήστε το προεδρείο να κάνει αυτή τη δουλειά, δεν είναι 
δουλειά σας αυτή. 

Μελιόπουλος: Γιατί όταν διακόπτουν και εμένα, είναι και δική μου δουλειά… Όσον αφορά 
για το συγκεκριμένο θέμα, έκανα μια πρόταση, αν έχω δικαίωμα να την κάνω να εισαχθεί σε 
ψηφοφορία, αλλιώς πείτε εδώ ενώπιον όλων ότι δεν έχω δικαίωμα να την κάνω και ας περάσει 
έτσι. 

Δήμαρχος : Επειδή τα σενάρια πρέπει να πάψουν, σας δόθηκε ένα συμπληρωματικό 
εισηγητικό το οποίο λέει ότι η δεύτερη συνεδρίαση της ΕΠΖ, έγινε 12 Ιουνίου. Άρα και οι εκλογές 
είχαν τελειώσει και όλα είχαν τελειώσει, έτσι; Οι φυγομαχίες να λείπουν.  

Κε Μελιόπουλε, δεν μπορεί να επιστρέψει το θέμα στην ΕΠΖ γιατί δεν προβλέπεται από 
κάπου αυτό. 

Μελιόπουλος: Αναβολή είπα Δήμαρχε. 
Δήμαρχος: Είπατε και επιστροφή στην ΕΠΖ, δεν προβλέπεται. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
Δήμαρχος : Να πω δυο λόγια για το καθεστώς, γιατί και εγώ ήμουν Πρόεδρος της ΕΠΖ για 

δύο χρόνια, μ’ ένα διαφορετικό νομικό καθεστώς, όπου δεν υπήρχε ο επανέλεγχος από το 
Υγειονομικό όπως υπάρχει σήμερα.  

Εμείς κατηγορηθήκαμε και πήγαμε στο δικαστήριο επειδή θεωρούσαμε ότι ο κάθε 
καταστηματάρχης πρέπει να έχει δεύτερη ευκαιρία. Το δικαστήριο μας δικαίωσε και μάλιστα αυτό 
που κάναμε εμείς έγινε και Νόμος του Κράτους, ο οποίος ισχύει σήμερα και ο κάθε παραβάτης 
έχει τη δεύτερη ευκαιρία. Σε όποιες περιπτώσεις λοιπόν και το είπε πολύ σωστά ο κ. Κορωνάς, σε 
όποιες περιπτώσεις, κατά τον επανέλεγχο που γίνεται απ’ το Υγειονομικό, διαπιστώνεται εκ νέου 
παράβαση, υπάρχει μια δέσμια αρμοδιότητα. Νομίζω ότι έγινα κατανοητός, ευχαριστώ Πρόεδρε. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Μαρκούλης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Να προχωρήσουμε στην ψηφοφορία. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν ταυτόχρονα εκτός 

μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Κε Κούτρα, σας παρακαλώ πολύ. Λοιπόν, έκλεισε το θέμα από πλευράς 

συζήτησης, προχωρούμε.  
Κορωνάς: Πρόεδρε εγώ θέλω να πάρω το λόγο τελευταίος γιατί είμαι και εισηγητής. 
Πρόεδρος: Παρακαλώ κ. Κορωνά. 
Κορωνάς: Αυτό που ισχυρίζεται ο κ. Μαρκούλης για μένα είναι αυθαίρετο, είναι μια 

ερμηνεία που κάνει αυτός κατά το δοκούν, για το εικοσαήμερο.  
Εγώ θεωρώ ότι επιτροπή δεν είναι ο Πρόεδρος ή ο εισηγητής. Αυτός που στέλνει το 

εισηγητικό στην ΕΠΖ, ο αντιδήμαρχος για τα καταστήματα, είναι και Πρόεδρος στην ΕΠΖ που 
ήμουν εγώ. Ο Πρόεδρος της ΕΠΖ δεν συνεδρίασε ποτέ για το θέμα αυτό ώστε να λάβει γνώση η 
ΕΠΖ για το φάκελο της υποθέσεως.  



Εγώ επομένως θεωρώ ότι το ερμηνεύει αυθαίρετα ο κ. Μαρκούλης και θεωρώ ότι η 
ερμηνεία του Νόμου είναι η εξής: Όταν στα μέλη της επιτροπής η οποία συνεδριάζει με απαρτία, 
περιέλθει ο φάκελος της υποθέσεως, τότε ξεκινάει το εικοσαήμερο. Άρα εικοσαήμερο δεν 
ξεκίνησε ποτέ γιατί δεν έγινε ποτέ επιτροπή. Όταν δεν έχουμε απαρτία Πρόεδρε στο Δ.Σ., δεν 
υπάρχει Δ.Σ., δεν γίνεται και δεν μπαίνουμε καν στην ουσία κανενός θέματος. Δεν παίρνουμε 
αποφάσεις για θέματα επομένως και αυτή είναι η δική μου η θέση.  

Πρόεδρε εγώ δεν έχω κανένα θέμα να σταλεί ο φάκελος στον οποιοδήποτε εισαγγελέα, αυτό 
να το ξεκαθαρίσουμε. Από μένα δεν υπάρχει κανένα θέμα και επαναλαμβάνω το εξής: Έπρεπε να 
ρωτήσει ο κ.Μαρκούλης με τι συνέπεια αντιμετώπισα τα θέματα των καταστημάτων. Το οποίο 
αυτό, εγώ προσωπικά θεωρώ ότι το πλήρωσα πολιτικά. Παρόλα αυτά δεν μπορούσα να κάνω 
τίποτε άλλο απ’ αυτό που επιτάσσει η συνείδησή μου, από εκεί και έπειτα για το πιο μέλος της 
επιτροπής θα είναι παρών και ποιο απών, εγώ δεν θα απολογηθώ και αυτό είναι το μόνο σίγουρο. 
Δεν έχω κάτι άλλο να προσθέσω Πρόεδρε. 

Πρόεδρος: Λοιπόν, προχωρούμε στην ψηφοφορία κύριοι. Ναι κ Καγκελίδη. 
Καγκελίδης: Δικαιολόγηση ψήφου. Θα ψηφίσω λευκό από την άποψη ότι θα μπορούσε να 

έρθει εξαιρετικά επείγον, γιατί η ανάκληση μιας άδειας είναι σοβαρό θέμα και ας έπαιρνε το Δ.Σ. 
μια απόφαση και ας πήγαινε στην Περιφέρεια να απορριφθεί, πρώτον.  

Δεύτερον, θα κάνω μια πρόταση, κατ’ εμέ να πάει ξανά στην καινούργια ΕΠΖ να 
αποφασίσει. Είναι ένα όργανο… 

Πρόεδρος: Δεν μπορείτε να κάνετε πρόταση. 
Καγκελίδης: Φυσικά δεν θα γίνει αυτό αλλά λέω την άποψή μου Πρόεδρε. Να αναλάβει η 

κάθε επιτροπή την ευθύνη της. 
Πρόεδρος: Ψηφίζουμε παρακαλώ. Αναβολή δεν γίνεται διότι απ’ την αρχή αποφασίστηκε η 

αδυναμία αναβολής. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν ταυτόχρονα εκτός 

μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Ψηφίζουμε παρακαλώ. Η εισήγηση προτείνει ανάκληση της αδείας.  
Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου Θεόφιλου Κορωνά; 
Μέλη: Ναι 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα, 

Α.Αποστολόπουλος 
Λευκή ψήφο έδωσαν έντεκα (11) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Κ.Καραπαναγιωτίδης, 

Ι.Κυρατλίδης, Μ. Σουμελίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, Α. Καγκελίδης, Γ.Γουλτίδης, 
Η.Τσιφλίδης, Σ.Ελευθεριάδου, Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος. 

Παρών δήλωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 10-3-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Θεοφίλου Κορωνά. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 10963/2-11-2005 άδεια ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος αναψυκτηρίου 
της Ε.Γκούμα.  
3.- Τα με αρ. πρωτ. οικ.4228/3-10-2013, 4302/22-10-2013, οικ.5297/11-12-2013 και 651/26-2-2014 
έγγραφα του Τμήματος Περιβαλλοντικής Υγιεινής & Υγειονομικού Ελέγχου Π.Ε. Ημαθίας. 
4.- Τα με αρ. πρωτ. 55791/4-10-2013, 60312/6-11-2013 και 68282/2013/24-1-2014 έγγραφα του 
Τμήματος Αδειών Εμπορίου & Καταστημάτων. 
5.- Το με αρ. πρωτ. 3883/14-10-2013 έγγραφο της 11ης Εφορείας Βυζαντινών Αρχαιοτήτων 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 75 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), των άρθρων 
80 και  96 του Ν.3463/2006, του άρθρου 9 του Ν.4235/2014 και του άρθρου 10 του Ν.3028/2002. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
A) Εγκρίνει την ανάκληση της με αρ. πρωτ. 10963/2-11-2005 άδειας ίδρυσης και 

λειτουργίας καταστήματος αναψυκτηρίου της Ελευθερίας Γκούμα του Ιωάννη, που βρίσκεται στη 
Βέροια επί της οδού Προφήτη Ηλία 5. 

Β)  Εγκρίνει τη σφράγιση του καταστήματος 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  373 / 2014 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Α. Πέτρου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Η. Μπατσαράς  
Σ. Διαμάντης  Ν. Αγγέλου  
Γ. Σοφιανίδης  Ε. Μοτσιόπουλος  
Ν. Μωυσιάδης     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 22-10-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  
  

 
 


